
 
Protokoll til styremøte 20.02.23 

 

 

Til stede: Hele styret 

 

Sak 4/23: Årsmøtesaker 

- Innkalling og saksliste 

- Konstituering (valg av møteleder og referent, protokollunderskriver og tellekorps) 

- Årsberetning 

- Regnskap og budsjett 

- Revisorberetning 

- Aktivitetsplan (medlemsmøte, Ayna lager) 

- Eventuelt 

1. Marit som representant på årsmøtet til NKK Troms og Finnmark 

- Valg 

 

Sak 5/23: Agria hundepromenade 

I år doneres det 10kr per ekvipasje som deltar til Norske Redningshunder. Dato 13-14 mai 2023. Vi 

arrangerer en fellestur på lørdag eller søndag. Det blir også mulighet å «gå der man er». Bruker 

profilering fra i fjor. Starter ved rådhuset og blir en runde. 

Vedtak: Vi deltar. Informasjon på medlemsmøtet. 

 

Sak 6/23: Instruktørkontrakter 

Pdd. Er det instruktørlønn på 50% av kursets inntekter. Det er mangel på instruktører i klubben, for å 

få inn flere instruktører er det forslag på å øke instruktørlønn til 70% av kursets inntekter.  

Vedtak: Øke instruktørlønn til 70% av inntektene av kurs som holdes. Sendes e-post til instruktører 

som kan være aktuelle som klubbinstruktører. 

 

Sak 7/23: Møte med partiet Nord 

Vibeke har deltatt på møte med partiet Nord. Diskutert aktuelle steder dersom hundeklubben ikke 

får beholde tomta i Fjordadalen. Vibeke sender mail med følgende punkter: 

- Aktuelle steder for Hundeklubben å bruke 

1. Innerst i fjordadalen 

2. Gamle barnehagen i fjorden 



3. Oppe ved ridehallen 

4. Ved flerbrukshallen 

- Besøkshunder er forbudt i Hammerfest kommune 

- Turhytter med tilgang for hunder 

- Lokaler/områder til bruk for Norske Redningshunder mv.  

- Bygge kald-hall på utebanen til Hammerfest staller (både til hund og hest) 

- Hundepark med større område 

- Brøyting 

- Gymsalen på gamle Baksalen 

 

Sak 8/23: Flytte brakka 

Det er satt av penger til å flytte utstyrsbrakka på Tomta (oversvømmelse ved snøsmelting).  

Liv Hilde tar kontakt med Geir Risvaag.  

 

Sak 9/23: Status på utstilling og stevne 

Utstilling: 

Alle billetter bestilt til dommere og ringsekretær. Acana sponser BIS valp, voksen og veteran. Det 

strikkes mye premier.  

Stevne:  

Alle billetter bestilt til dommere. 

 

Sak 10/23: Representant til NKK’s årsmøte i Troms og Finnmark 

Dato 17. april. Ønskelig med representant fra klubben. 

Vedtak: Styret foreslår for årsmøtet at Marit reiser. Klubben dekker reisen + 1 overnatting.  

 

Sak 11/23: Kåring av årets medlem 

Ida lager Google Forms skjema for å nominere årets medlem. Det blir sendt på mail til medlemmene. 

Det blir laget et diplom og en liten oppmerksomhet.  

 

Møtet hevet 21.05.  

 




